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HaEEREAhoy gesproken om 13 uur vandaag.

IK heb haar gevraagd in hoeverre het realistisch is dat wij GGDen en VHR aangeven dat zij evenementenbranche kunnen

inzetten.

Vindt ze zeer realistisch, zeker nu nieuwe maatregelen zijn uitgev en evenementenbranche niet veel te doen heeft.

Ze weet dat:
- Er al bedrijven en productiebedrijven zijn die ook al contact met GGDen.

- Gemeente Rdm heeft al eerder gevraagd aan Ahoy om testlokaties te zijn, Ahoy heeft toen “nee” gezegd. Maar u alles uit

kalender gehaald, dus ze willen dit bij Ahoy gaan herbezien.

- Jaarbeurs en Rai hebben al teststraat ingericht
- Ahoy denkt zelf (heel orienterend) aan locatie zijn voor sneltest

Evenementenbranche kan lokaties bieden en organiserend vermogen.

Er zijn twee brancheclubs:

-

Eventplatform = Zakelijke congressen branche contact IEEE
-  Alliantie evenementenbouwers, publieks evenementen =[IEEEan deze club

Deze komen beide woe om 18 uur bij minister v Ark (en EZK etc)

Met dank en groet,

51.2

Ministerie van VW5

512


